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Abstract (en)
Between the two elements (1, 2) made of thermoplastic material which form the connecter is interposed an elastically deformable means (7) which
is compressed when the said elements are clamped and which, should the aforementioned material become soft due to an accidental rise in the
ambient temperature (fire), moves the two elements apart and extracts the teeth (3a) of the connection blades (3) out of the main conductor (A). The
main patent describes several embodiment variants. <IMAGE>

Abstract (fr)
Entre les deux éléments (1, 2) en matière thermoplastique qui forment le connecteur est interposé un moyen élastiquement déformable (7) qui est
comprimé lors du serrage desdits éléments et qui, en cas de ramolissement de la matière précitée dù à une élévation accidentelle de la température
ambiante (incendie), assure l'écartement des deux éléments et l'extraction des dents (3a) des lames de connexion (3) hors du conducteur principal
(A). Le brevet décrit plusieurs variantes de réalisation. <IMAGE>
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